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Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO

27-02-2023

Betreft: schriftelijke vragen huisvesting KCO 

 

Geacht College,

Op 22 november 2022 heeft de PvdA-fractie schriftelijke vragen gesteld over de huisvesting van het 

Kennis Centrum Oncologie (KCO) Deventer. Zoals destijds aangegeven is het KCO sinds 2007 

gehuisvest op verschillende tijdelijke locaties. Inmiddels hebben zij 6 keer moeten verhuizen. 

Ook de huidige locatie aan de Kon. Wilhelminalaan Deventer is tijdelijk. De verhuizingen zorgen voor 

veel onrust. Het KCO kan mensen geen perspectief bieden, langlopende programma’s zijn moeilijk te 

organiseren, en het veroorzaakt een terugloop van vrijwilligers. Het vraagt tijd en energie die de 

medewerkers van het KCO zouden willen besteden aan de zorg en ondersteuning die voor veel 

mensen zo belangrijk is.

In de beantwoording van de vragen van 22 november 2022 heeft het college aangegeven een 

gesprek met het KCO in te gaan plannen om de mogelijkheden m.b.t. huisvesting te verkennen. Dit 

gesprek heeft plaatsgevonden op 16 februari jl. van dit jaar. Naar aanleiding van dit gesprek willen de 

fracties van de PvdA en GB graag enkele vervolgvragen stellen. 

 

1- Kan het college aangeven wat er in het gesprek met het KCO van 16 februari is besproken? 

En hoe duidt het college hetgeen besproken is?  

2- Hoe kijkt het college n.a.v. het gesprek van 16 februari aan tegen het faciliteren van 

structurele huisvesting voor het KCO? 

3- Indien het college haar twijfels heeft bij of negatief staat tegenover het bieden van structurele 

huisvesting, kan het college dan aangeven waar zij knelpunten ziet of wat er mist om hier wel 

positief tegenover te kunnen staan? 

4- Zijn er vervolgstappen afgesproken n.a.v. het gesprek van 16 februari? Zo ja, welke? 

5- Kan het college aangeven of het mogelijk is dat de huisvesting van het KCO op de huidige 

locatie aan de Kon. Wilhelminalaan verlengd kan worden? 

6- Wordt er geluisterd naar suggesties, die KCO zelf inbrengt v.w.b. permanente huisvesting en 

wordt deze inbreng dan op korte termijn verkend en behandeld door college? 

7- Kan de zoektocht naar permanente huisvesting KCO versterkt worden door ondersteuning 

van andere zorgplatvormen/instellingen, zoals bv. Salland United?

   Namens de PvdA-fractie: 

   Lauraine van den Berg   Raadsopvolger      ls.van.den.berg@deventer.nl 

   Tanja Eekhuis                   Raadslid                 tm.eekhuis@deventer.nl       06-38512284     

   Namens de Gemeentebelang-fractie:

   Bert Roetert                      Raadslid                 a.roetert@deventer.nl           06-11787585

   Louise Trompert          Raadslid                 l.trompert@deventer.nl        06-22466365
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2023-233 21 maart 2023
kenmerk uw referentie datum

M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Beste mevrouw Van den Berg, mevrouw Eekhuis, meneer Roetert en mevrouw Trompert,

In uw brief van 27 februari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de huisvesting 
van het KCO. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1:
Kan het college aangeven wat er in het gesprek met het KCO van 16 februari is besproken? En hoe duidt het 
college hetgeen besproken is?  

Antwoord:
Het college heeft het gesprek van 16 februari als positief ervaren. Het Kenniscentrum Oncologie heeft nieuwe 
inzichten gedeeld. Hierin ligt de focus op een aanpak voor 2023-2025 met als vertrekpunt een vaste werkplek 
vinden voor de komende 10 jaar en de ambitie om de productie weer op te bouwen vanuit twee invalshoeken:
1. Vanuit de medisch inhoudelijke relaties aantal verwijzingen omhoog brengen

 Toegevoegde waarde aantonen door middel van aanvullend onderzoek

 Breder kijken dan alleen het ziekenhuis, huisartsen VVT etc.

 Bedrijfsartsen, ARBO verzekeraars
2. Uitbreiden door herstarten van nieuwe (oude) diensten

 Advies juridisch, voeding, psychologisch, materialen, financieel, vervoer, e.d.

 Woning aanpassingen, verhuizingen etc.

 Verkoop van materialen, lingerie, voedsel, hulpmiddelen e.d.
Vanuit deze informatie komen tot een businesscase. 
Presenteren bij zorgverzekeraars, gemeenten, ziekenhuizen, VVT instellingen, ARBO diensten, banken, 
wetenschappelijke instituten, woningcoöperaties, etc. bezocht worden.
(cursief gedrukte is gekopieerd uit de presentatie van KCO)

Hieruit ontstond een goed gesprek met elkaar. Het KCO heeft een grote ambitie en gedrevenheid om meer 
mensen te bereiken en samen te werken met een grote diversiteit aan partijen. Het college ziet deze ambitie 
graag vertaald in een businessplan. Op basis hiervan kunnen we verder met elkaar in gesprek.

Vraag 2:
Hoe kijkt het college n.a.v. het gesprek van 16 februari aan tegen het faciliteren van structurele huisvesting 
voor het KCO? 



Antwoord:
De mate van structurele ondersteuning hangt af van de toekomstbestendigheid van de verdere uitwerking van 
de ambitie in het businessplan dat KCO opstelt. Hierbij zal ook worden meegewogen in hoeverre de 
samenwerking met partijen zoals bijvoorbeeld met het Deventer Ziekenhuis zal worden vormgegeven. Ook 
hierin kan winst worden behaald. 

Vraag 3:
Indien het college haar twijfels heeft bij of negatief staat tegenover het bieden van structurele huisvesting, kan 
het college dan aangeven waar zij knelpunten ziet of wat er mist om hier wel positief tegenover te kunnen 
staan? 

Antwoord:
Zie antwoord 2. 

Vraag 4:
Zijn er vervolgstappen afgesproken n.a.v. het gesprek van 16 februari? Zo ja, welke? 

Antwoord:
Op basis van het businessplan dat KCO opstelt volgt een vervolggesprek.

Vraag 5:
Kan het college aangeven of het mogelijk is dat de huisvesting van het KCO op de huidige locatie aan de Kon. 
Wilhelminalaan verlengd kan worden? 

Antwoord:
De huisvesting van het KCO op de huidige locatie; Koningin Wilhelminalaan 16, is in ieder geval verlengd tot 1 
juli 2023. Dat is mogelijk omdat er wijzigingen zijn in de planning voor de sloop en de herontwikkeling van 
deze locatie.

Vraag 6:
Wordt er geluisterd naar suggesties, die KCO zelf inbrengt v.w.b. permanente huisvesting en wordt deze 
inbreng dan op korte termijn verkend en behandeld door college? 

Antwoord:
Ja. Zodra het KCO een suggestie heeft wordt deze bekeken door een klantadviseur van de gemeente 
Deventer. De klantadviseur biedt ondersteuning bij het onderzoeken van aangedragen locaties.  Met 
bijvoorbeeld een bestemmingsplan controle. Ook kan de klantadviseur ondersteuning bieden bij ruimtelijke 
procedures die moeten worden doorlopen om een locatie eventueel met een omgevingsvergunning geschikt 
te maken.  

Vraag 7:
Kan de zoektocht naar permanente huisvesting KCO versterkt worden door ondersteuning van andere 
zorgplatformen/instellingen, zoals bv. Salland United?

Antwoord:
Salland United is een netwerk dat bestaat uit gemeenten, zorg- en welzijnsorganisaties, Zorgverzekeraar 
Salland en het Zorgkantoor. Samen wordt gewerkt aan hoogwaardige laagdrempelige en betaalbare zorg. Het 
zoeken naar huisvesting valt buiten de rol en het mandaat van SU en andere zorgplatformen/instellingen.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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